
Zpráva o činnosti sboru v roce 2022 

  

Milí bratři a milé sestry, přátelé v Kristu, 
 

vyslechněte zprávu o životě sboru, která je zároveň moji poslední. Od 1.10. nastupuji do sboru v Železném 
Brodě. Téměř bezprostředně po podpoře Zpívající lípy v soutěži o strom roku vznikl pod vedením manželů Hanycho-
vých pěvecký sbor Lipový lístek. Schází se přibližně 1x za 14 dní, za sebou má asi tři vystoupení (při bohoslužbách 
v Borovnici, seniorátním setkání v Poličce a v rámci adventního zpívání v Pusté Rybné) a pravidelně zpívá při po-
hřbech. Velkou měrou jsme se podíleli na sousedské besedě s kandidátkou na prezidenta Danuší Nerudovou, která 
proběhla 19.11. v kulturním domě. Od 3. do 4. prosince jsme tu měli prodejní vánoční výstavu. V sobotu 10.12. byl 
v sále na faře koncert skupiny Oboroh a v neděli 11.12. představení knihy Josefa Kosteleckého s besedou s autory. 
Pokračují společné bohoslužby 1. neděli v měsíci s Daňkovicemi a Borovnicí a 2. neděli s Borovou. Na náboženství 
chodí od září tři děti, k sourozencům Dudkovým přibyla Barbora Skalová z Bratrské jednoty baptistů, vnučka po ze-
snulém Vladimíru Broklovi. Rozloučili jsme se s pěti členy, bratřími Oldřichem Trnkou, Josefem Jílkem a Ladislavem 
Filipim a sestrami Miladou Kunhartovou a Věrou Boháčovou. A s jedním nečlenem, br. Vladimírem Broklem. 
 

K 31. 12. 2022 je v našem sboru evidováno 142 členů, z toho 25 v kazatelské stanici Pustá Rybná. Členů s povin-
ností platit salár jsme loni měli 121, zaplatilo jich asi 117. Hlasovací právo by k dnešnímu dni mělo mít 41 členů. 
Máme několik nových dárců, též mimo sbor. 
 

Bohoslužebných shromáždění se v loňském roce uskutečnilo 41, při průměrné účasti 15 účastníků v Telecím a 15 v 
Pusté Rybné. Rodinná neděle se konala 6x při průměrné účasti 9 účastníků. 4x byla vysluhována Večeře Páně s 
průměrnou účastí 20 účastníků. Ekumenické bohoslužby; tzv. Putování z kostela do kostela se letos neuskutečnilo.  
 

Děkuji všem, kdo se o provoz sboru starají finančně. Úbytkem členů a odchodem faráře se snižují odvody repartic a 
na personální fond, který nyní činí 223 511,- Kč. Minimální výše saláru by měla být 1 000,- Kč/rok. V této souvislosti 
je třeba opět poděkovat dárcům, kteří nejsou členy našeho sboru, a přesto na nás pamatují. V loňském roce jich bylo 
16 a také díky jejich darům má sbor stále naději na plný farářský úvazek. 
 
Rád bych úplně nakonec poděkoval všem, kteří se starají o provoz i finanční stránku sboru. Výběrčím salárů děkuji 
za jejich práci pro sbor. Kateřině Dědičové za dosavadní doprovod při bohoslužbách, Tereze Dudkové ze Březin za 
výpomoc při rodinných bohoslužbách. Josefu Dědičovi za vedení pokladny. Elišce Broklové a Ivaně Dvořákové za 
pomoc při úklidech a přípravách občerstvení. Josefu Dvořákovi za jeho kurátorskou službu. Staršovstvu za všechnu 
jejich péči, Janě Filipi za dohled nad účetnictvím.  
 
V Telecím 21. března 2023                        farář Mgr. Jan Hrudka 


